

**2 To Go : Rm 12300/pax**  
**4 To Go : Rm 7900/pax**  
**6 To Go : Rm 6800/pax**  
**8 To Go : Rm 6000/pax**

\*The price is applicable only for January, May, June, and July.

JPNKIX+TKY02

**8天7夜**

# 玩转东京白川乡大阪

东京 | 白川乡 | 大阪

**Mango Vacations**  
芒果旅游有限公司

## 第一天 东京机场 - 东京酒店 (单程)

### • 机场接机

抵达机场后, 专车接机前往酒店, 回到酒店后自由活动。

酒店: **Comfort Hotel Tokyo Higashi Kanda 或同级**

## 第二天 东京市区游 (包车) (酒店早餐)

### • 筑地市场

这个东京的文化地标是以拥有世界上最大的鱼市场而闻名, 并提供丰富的海鲜菜肴。

### • 浅草寺

这座寺庙经历了几个世纪的历史, 并因战争而重建, 是日本和平与重生的象征

### • 秋叶原

位于东京都台东区的秋叶原在过去因作为电器商品街而繁荣, 现在则是因成为动画、游戏等与日本有着深度关联的流行次文化圣地而吸引着无数人潮。

### • 新宿

位于新宿站向东出口前, 游客将会看到一个大型 3D 投影, 上面有各种各样的东西, 其中之一就是一只三色猫, 它近年来不仅在日本而且在全世界都非常有名!

酒店: **Comfort Hotel Tokyo Higashi Kanda 或同级**

## 第三天 东京 - 富士河口湖 (包车) (酒店早餐)

### • 北口本宫富士浅间神社

北口本宫富士浅间神社是一座拥有1900多年历史的神社, 是世界文化遗产「富士山」的构成要素之一。传说起源是日本武尊为供奉富士山而设立的遥拜之所, 这里也是富士山吉田口登山道的起点。

### • 大石公园

大石公园位于河口湖北岸, 四季鲜花盛开, 是近距离观赏富士山及其周围湖泊的绝佳地点。

### • 天梯小镇

这景色宜人的小镇具有一个不同与独特的角度来看富士山。在这里游客们都是从一个地平街道方向来欣赏富士山与拍照。

酒店: **HAOSTAY 或同级**

## 第四天 富士河口湖 - 高山 (包车) (酒店早餐)

### • 忍野八海

位于古色古香的忍野村, 有八个泉水, 里面充满了来自富士山的含水层水。这个神圣的地方是日本的天然纪念物, 也是体验乡村生活的热门旅游景点。

### • 三町街

这个旅游热点是一个保存完好的时间胶囊, 曾经是一个繁华的中心, 吸引着来自周边地区的专家工匠、农民和商人。

酒店: **Chisun Grand Takayama 或同级**

## 第五天 高山 - 白川乡 - 名古屋 (包车) (酒店早餐)

### • 宫川朝市

尽管形式变化, 这个早市已经存在了两个世纪。这里是出售当地新鲜水果、蔬菜、鲜花等的地方。据说许多人都对这里的购物体验有好感, 因为当地人都热情好客且善于交际。

### • 白川乡合掌村

这个世界遗产是以其传统之农舍而闻名, 其中一些已有 250 多年的历史。

酒店: **Hotel JAL City Nagoya Nishiki 或同级**

## 第六天 名古屋 - 京都 (包车) (酒店早餐)

### • 清水寺

本座寺庙是以其从主殿伸出的木平台而闻名, 游客可以在此欣赏京都的全景。该遗址不仅以其三层宝塔而闻名, 它具有一座超神秘的观音雕像在此地, 其雕像只会在每三十三年才展示一次。

### • 祇园

随着时间的流逝, 京都的该地区是以古老的茶馆与町屋和艺伎弄得相当出名, 游客可以在著名的辰巳桥附近以及花见小路街上的其他豪华餐厅和精品店见到它们。

### • 花见小路

这条历史悠久的街道被称为“祇园区的中心”, 是祇园保存最完好的街道, 也是祇园艺伎观赏的最佳地点。

### • 伏见稻荷大社

这座神社供奉着神道中的稻米神和商业守护神, 稻荷神社。这神社可说是全日本最重要的神社。该神社的朱红色鸟居门已成为京都的标志性地标。由于人们相信狐狸是稻荷的使者, 因此游客们会发现许多狐狸的雕像建在寺庙周围。

酒店: **Hotel Elecent Kyoto(formerly El Inn Kyoto) 或同级**

## 第七天 京都 - 大阪 (包车) (酒店早餐)

### • 黑门市场

这个地方被昵称为“大阪厨房”, 也是体验日本市场文化的地方, 许多小吃摊提供新鲜市场食品和章鱼烧、寿司、生鱼片等日本街头食品的品尝和小吃。

### • 难波八坂神社

这座神社是以其巨大而雄伟的狮头建筑而闻名, 因其设计理念是相信它可以吞下恶灵并且带来好运。

### • 大阪城公园

大阪城是在 16 世纪安土桃山时代之时, 发挥着历史性的日本统一作用而闻名。如今, 它是日本第二代伟大统一者, 丰臣秀吉的信息丰富的博物馆。

### • 新世界本通商店街

该区是以其众多的商业活动而闻名。尽管如此, 新世界最显着的特色还是标志性的霓虹灯笼罩的通天阁铁塔。在海拔 103m, 该铁塔设有观景台, 让拜访者可随时欣赏城市的壮丽景色。

酒店: **Hotel Keihan Yodoyabashi 或同级**

## 第八天 大阪酒店 - 关西机场 (单程) (酒店早餐)

### • 机场送机

前往关西机场乘坐班机回国结束愉快旅途。

配套价格包含:-

1. 来回机场接送
2. 酒店住宿 (四星级或同级) 含酒店及酒店早餐
3. 7天酒店早餐
4. 每日行程内包车 (含车油, 停车费, 高速公路费)
5. 包车行程中所列景点

配套价格不含: -

1. 行程景点门票
2. 旅游保险
3. 客户在酒店的费用餐食, 活动, 酒吧, 以及自定费用
4. 没有包车的景点 (自由活动只是建议客户浏览项目)

\*\*\*免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日、公众假期、天气状况、交通等情况, 自然灾害, 必要时旅行社保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序), 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

**2 To Go : Rm 12300/pax****4 To Go : Rm 7900/pax****6 To Go : Rm 6800/pax****8 To Go : Rm 6000/pax**\*The price is applicable only for January, May, June, and July.**8D7N**

# Travel to Tokyo Shirakawa-go Osaka

**Tokyo | Shirakawa-go | Osaka****DAY 1 Tokyo Airport - Tokyo Hotel (Direct Transfer)**

- **Airport Pickup**

A private charter will pick you up from airport and check in to the booked hotel.

**Hotel: Comfort Hotel Tokyo Higashi Kanda or Similar**

**DAY 2 Tokyo City Tour (Day Tour) (B)**

- **Tsukiji Market**

This cultural landmark of Tokyo is known for housing the largest fish market in the world and has plenty of seafood dishes to offer.

- **Sensoji Temple**

The oldest buddhist temple in Tokyo, it is visited more than 30 million times annually and it's famous for its historical background and architectural style.

- **Akihabara Electric Town**

Akihabara in central Tokyo is famous for its inexpensive electronics shops, maid cafes, and stores catering to anime and game lovers.

- **Shinjuku**

In front of Shinjuku Station's east exit, visitors will spot a large 3D projection of a variety of things, one of them namely a calico cat, which has become quite famous not only in Japan and worldwide in recent times!

**Hotel: Comfort Hotel Tokyo Higashi Kanda or Similar**

**DAY 3 Tokyo - Fujikawaguchiko (Day Tour) (B)**

- **Kitaguchi Hongu Fuji Sengen Shrine**

Fujiyoshida Sengen Shrine stands in a dense forest and is set off from the road by a long approach lined by stone lanterns and shaded by tall cedar trees. The shrine's red painted buildings include a main hall dating from 1615, a dancing stage and a few auxiliary buildings.

- **Oishi Park**

Located on the north shore of Kawaguchiko lake, Oishi Park is littered with flowers that bloom according to season and makes a great spot for a close view of Mount Fuji and its surrounding lake.

- **Shimoyoshida Honcho Street**

This historical textile street is mostly known for being the little street that stands under the gigantic Mt. Fuji in countless pictures many have probably seen before.

**Hotel: HAOSTAY or Similar**

**DAY 4 Fujikawaguchiko - Takayama (Day Tour) (B)**

- **Oshino Hakkai**

A natural monument of Japan, this sacred place is known for its eight springs filled with aquifer water straight from Mount Fuji.

- **Sanmachi-dori**

This tourist hotspot is a well preserved time capsule where it was once a bustling hub drawing expert artisans, farmers, and merchants from throughout the surrounding area.

**Hotel: Chisun Grand Takayama or Similar**

**DAY 5 Takayama - Shirakawago - Nagoya (Day Tour) (B)**

- **Miyagawa Morning Market**

This is the spot for fresh locally grown fruits, vegetable, flowers and more. Many are said to be thrilled with the shopping experience here as the locals are said to be forthcoming and gregarious here.

- **Shirakawa Village**

This UNESCO World Heritage Site is famous for its traditional gasshozukuri farmhouses, some of which are more than 250 years old.

**Hotel: Hotel JAL City Nagoya Nishiki or Similar**

**DAY 6 Nagoya - Kyoto (Day Tour) (B)**

- **Kiyomizudera**

Kiyomizudera is known for its 3-storey pagoda and visitors can view Kyoto panoramically on this temple's wooden platform.

- **Gion**

This district of Kyoto is famous for its reverent teahouses as well as high concentration of machiya and geishas.

- **Hanamikoji Street**

Hanamikoji is known for its rustic traditional wooden machiya townhouses, many of which have been converted into art galleries, antique shops, kimono stores and outlets that sell traditional crafts.

- **Fushimi Inari Taisha**

The Fushimi Inari is arguably the most important of shrine in Japan. Its vermillion torii gates set along the hiking trails has made the site part of an iconic landmark in Kyoto.

**Hotel: Hotel Elecent Kyoto(formerly El Inn Kyoto) or Similar**

**DAY 7 Kyoto - Osaka (Day Tour) (B)**

- **Kuromon Ichiba Market**

Nicknamed the "Kitchen of Osaka", experience Japan's market culture here with many food stalls offer sampling and snacking on fresh market and street foods.

- **Namba Yasaka Shrine**

This Shinto shrine is known for its gigantic lion head building, designed with the belief that it swallows evil spirits and provides one with good luck.

- **Osaka Castle Park**

This iconic landmark of Osaka and Japan is known for its role in the unification of Japan during the Azuchi-Momoyama period back in the 16th century.

- **Shinsekai Shopping Street**

This spot is known for its local businesses and the iconic neon-drenched Tsutenkaku Tower which has an observatory that gives a breathtaking view of the city any time of the day.

**Hotel: Hotel Keihan Yodoyabashi or Similar**

**DAY 8 Osaka Hotel - Kansai Airport (Direct Transfer) (B)**

- **Airport drop-off**

Head to Kansai Airport for return flight back home to end the memorable journey.

Package Prices Inclusive Of:-

1. Return airport transfer
2. Hotel accommodations (4 star or similar) with daily hotel breakfast
3. Seven(07) Daily hotel breakfast
4. Private chartered car daily as per itinerary (included fuel, tolls and highway fees)
5. Sightseeing as per itinerary

Package Price Exclusive Of:

1. Optional sightseeing entrance ticket
2. Travel insurance
3. Customer own expenses at the hotel
4. The suggested sightseeing are not included on the Free & Easy Day without a chartered vehicle

### Additional Informations

1. Sales & Booking Period : Jan to Feb 2024
2. Travelling Period : January, May, June, July 2024
3. Vehicle includes fuel, tolls, and highway fees.
4. Vehicle service time: Within 10 hours \_ (in accordance with Japanese legal regulations)
5. Driver service fees
  - Small groups: 1-13 individuals
  - Bus groups: 14-45 individuals

(the actual fee will be adjusted based on the departure day's group size). \_

6. Reference vehicle types: 5-8 seat vehicles: Toyota Alphard; 9-14 seat vehicles: Equivalent level to Toyota HiAce; 18-22 seat vehicles: Small buses; 22 seat vehicles and above: Large buses. The listed vehicle types are for reference only, and the actual vehicle will be adjusted based on the group size on the day of departure.

7. Children aged 0-2 years who do not occupy a seat are free; please inform us in advance. Children aged 3 and above are charged the same as adults."



**Mango Vacations Sdn. Bhd.** 芒果旅游有限公司 (1205544-W) (KPK/LN 8508)

No. 78-01 (1st Floor), Jalan Sierra Perdana 4/1,  
Taman Sierra Perdana, 81750 Masai, Johor.

10am-6pm (Mon-Fri)



@MangoVacationsJB



+607-386 0128



+6011-2608 0128



enquiry@mangovacations.com.my



www.mangovacations.com.my

\*Terms & conditions apply, please contact merchant for more information.